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Memòria del Conseil 

llegida pel senyor Secretari Dr. Pere Mas i Oliver

C O M P A N Y S  :

À  r Assemblea de l ’any passat, tot just sortits 
d’un règim que havia estât funest pel Sindicat, 

presentàvem, plens d’esperança en l’esdevenidor, 

un projecte d'Estatut que, en èsser aprovat com 
esperàvem, ens havia de restituir la plenitud de 

les nostres funcions i amb elles s ’havia de comen

tar una nova vida pel Sindicat, piena d’activitats 

que amb el temps havia de situar-nos al Hoc que 

enteniem que ens corresponia i des del qual Tes
tament mèdie de Catalunya i Balears havia d’ob

tenir el seu millorament i la seva perfecció mora! 

i material.
Aquesta era la impressió que l’any passat te- 

níem i que els esdeveniments han vingut a con

firmar d’una manera insospitadament ràpida i 

total.
Els fets han esdevingut tan precipitadamente 

que han obligat al Conseil a un treball intensís- 

sim, del qual únicament és possible de donar-ne 
una impressió fent un resum cronologie de les 

nostres activitats.
Aquest ha estât, al nostre entendre, l’exercici 

decisili del Sindicat, el més fecund. S'ha fet una 
actuado molt extensa i molt profunda i 110 ho 

diem per vanagloria del Conseil, que no ha fet 

altra cosa que encarrilar els esdeveniments que es 

precipitaven i afanyar-se a completar l’organitza- 
ció sindical perqué les mateixes circumstàncies 
ho exigien.

Immediatament de celebrada l ’Assemblea de 
l ’any passat amb la visió que ja  teniem de la fei- 
na que s’havia de fer aquest any, procedirem rà- 

pidament al compliment dels acords i férem la 

distribució de treball de* manera que donés el ma
xim  de rendiment com així ha estât, afortuna- 
dament.

En la sessió del 3 de juliol, fidels a l’orienta- 
ció de sempre, acordàrem de concórrer a la in-

formacio de l ’Estatut de Catalunya que en aquelles 
époques s’havia obert, per tal que es donés cabu- 

da a aquell Estatut a tôt el referent a organitza- 
cio professional. Teniem estructurat un pla com

plet i el Sindicat podia tenir confiança que séria 
escoltat, i ateses les seves peticions.

No hi va haver Hoc, perquè, com tots sabeu, 

110 va prosperar aquell projecte, perô nosaltres 

ens haviem marcat un cami que més endavant ens 

havia de donar résultats immillorables.
En la sessiô del 7 d’agost, en mig de la tasca 

d’organitzaciô de les Seccions i els estudis que 

llavors començàvem per a enfocar els principals 

problèmes professionals, se’ns presentà un as- 

sumpte de transcendental importància. L a “ Ga- 
ceta” , de dos dies abans, havia publicat una dis- 

posicio créant els certificats mèdics oficials, en la 

quai no es feia cap salvetat per respectar els nos
tres drets.

Vàrem protestar amb energia i de comu acord 

amb el Conseil de la Mutual i els Présidents dels 

Collegis de Catalunya i Balears, férem una cam- 
panya intensa i celebràrem nombroses reunions. 

Am b un mes vàrem haver de fer dos viatges a 

Madrid, a pie estiu, per a entrevistar-nos amb el 

Director General de Sanitat i amb el Conseil de 
Collegis de Metges d’Espanya.

E l résultat, tots el sabeu. S e ’ns va fer justicia.
Mentrestant, durant aquell mes de setembre, 

resoliem les bases del concurs per a començar 

l’excavaciô de terres del Casai, s ’iniciava la cam- 

panya admirable que aquest any ha fet la Caixa 

de Beneficència i s’organitzava un pla de propa- 
ganda per a fomentar la sindicacio que ha donat 
résultats esplèndids.

En la sessiô del 9 d’octubre es presentà un as- 
sumpte que reclamà també una atenciô especial 

per part del Conseil. L a Delegaciô Règia del T re
ball a Barcelona, ens demanà informe sobre la


